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Vlissingen, 10 oktober 2019. 

Zoals u gemaild was op 30 september de derde werksessie van de gemeente om tot een zgn. 
Integrale Visie voor het Nollebos/Westduinpark te komen. 

Wij waren erg blij met de grote opkomst van onze vrienden. Eerdere keren waren er slechts ca. 60 
aanwezigen, nu het dubbele! Hartelijk dank voor uw aanwezigheid en steun. 

De gemeente had eigenlijk niet veel nieuws te melden: er is nog veel onderzoek en overleg nodig en 
de volgende werksessie zal in december of zelfs in januari worden gehouden. Het loopt allemaal 
enorm uit. 

Voor ons waren er twee positieve punten: 

1) We kregen de gelegenheid om onze visie op de plannen te vertellen. Dat was echt bijzonder 
want zowel in de lasloods als in de twee eerdere werksessies als bij de twee wandelingen 
door het Nollebos was men echt niet bereid naar ons te luisteren of op onze vragen te 
reageren. 

2) De projectleider liet weten dat de gemeente met ons wil praten om te zien op welke punten 
we elkaar kunnen vinden. 

Onze inbreng was: de uitslag van de gemeentelijke enquête moet leidend zijn voor de 
plannenmakerij: ¾ van de respondenten wil het gebied laten zoals het nu is, met rust en ruimte voor 
de natuur. Er is geen ruimte voor de twee bedrijven buiten hun huidige gebied (vastgelegd in het 
bestemmingsplan 2011). Daarbinnen heeft vernieuwing onze volle instemming. Niet meer toerisme 
bevorderen. Wat wel: goed onderhoud en achterstallig onderhoud wegwerken, deels 
stadsparkachtige voorzieningen en activiteiten realiseren, aandacht voor informatie over de 
natuurwaarde en de cultuurhistorische waarde, aansluitingen naar boulevard verbeteren door het 
vervangen van de steile hellingen door zgn. luie trappen: dit zijn trappen die voorzien zijn van 
platforms om op adem te komen. Ook hebben we een stel spelregels aangedragen om de plannen aan 
te toetsen. De huidige modellen van de landschapsarchitect voldoen daar beslist niet aan. We 
hoorden van sommigen dat onze kritiek op de gemeentelijk modellen negatief overkwam. Dat vinden 
we jammer. Gezien onze maximale spreektijd van 8 minuten, was er geen tijd voor verdere uitleg. 
Onze stellingname blijft dat een positief oordeel over de huidige plannen niet mogelijk is, omdat ze 
het natuurlijke karakter van het gebied enorm aantasten en er een toeristisch verblijfsgebied van 
maken. Dit is overigens ook wat het overgrote deel van de respondenten van de gemeentelijke 
enquête beslist niet wil. 

Wij willen nogmaals benadrukken dat: “blijven communiceren met de gemeente over het behoud en 
beheer” onze insteek is. 

Onze complete inbreng bij de 3e werksessie kunt u vinden op onze website.  



Zie ook deze link: https://www.onsnollebos.nl/reactie-sbbn-op-visie-bosch-slabbers/. Onderaan op 
de homepage  

Met vriendelijke groeten, 

Het bestuur 

 


